

Title (en)

Protective head cover for babies and small children.

Title (de)

Kopfschutz für Babys und Kleinkinder.

Title (fr)

Protecteur de tête pour bébés et enfants en bas âge.

Publication

**EP 0286726 A1 19881019 (DE)**

Application

**EP 87117498 A 19871126**

Priority

DE 8705642 U 19870416

Abstract (en)

The protective head cover consists of a head ring (1), extending over the forehead, temples and back of the head, and of two crossover safety straps (2, 3) extending over the head. In order to improve a protective head cover of this type and, in particular, to achieve a protection of the fontanel which is at particular risk in babies and small children, one of the safety straps (2) extends from one ear to the other and the other safety strap (3) extends from the forehead to the back of the head in order to protect the skull and the fontanel.

Abstract (de)

Ein Kopfschutz für Babys und Kleinkinder besteht aus einem über Stirn, Schläfen und Hinterkopf verlaufenden Kopfring (1) und aus zwei über den Kopf verlaufenden, sich kreuzenden Sicherheitsbändern (2, 3). Um einen derartigen Kopfschutz zu verbessern und insbesondere einen Schutz der bei Babys und Kleinkindern besonders gefährdeten Fontanelle zu erreichen, verläuft das eine der Sicherheitsbänder (2) von einem Ohr zum anderen und verläuft das andere Sicherheitsband (3) von der Stirn zum Hinterkopf, um die Schädeldecke und die Fontanelle zu schützen.

IPC 1-7

**A42B 3/00**

IPC 8 full level

**A42B 3/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A42B 3/00** (2013.01)

Citation (search report)

- [X] GB 350142 A 19310611 - JOHN PEATE, et al
- [X] US 2717384 A 19550913 - IRENE FROTHINGHAM
- [A] US 1859313 A 19320524 - PERELES ALVIN A

Cited by

US5437064A; US4982451A; CN107183817A; US7036156B2; EP1607011A1; US5615419A; GB2220556A; GB2220556B; WO2006007499A1

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE FR GB IT LI

DOCDB simple family (publication)

**DE 8705642 U1 19871015**; EP 0286726 A1 19881019

DOCDB simple family (application)

**DE 8705642 U 19870416**; EP 87117498 A 19871126